

التاريخ: 12 أغسطس 2025

Date: 12 August 2025

Resignation of the Acting General Counsel and Board Secretary (Umaima Al Wahaibi)

OQ Base Industries (SFZ) SAOG (the "Company") announces the resignation of Mrs. Umaima Omar Al Wahaibi from her position as Acting General Counsel and Board Secretary, due to personal reasons. Her last working day will be on 12 September 2025.

The Company extends its sincere gratitude and appreciation to Mrs. Umaima Al Wahaibi for her dedicated efforts and valuable contributions during her tenure. Her work has had a significant impact on achieving the Company's goals and enhancing the work environment. We wish her continued success in her future endeavours.

The Company will commence the procedures to appoint a suitable replacement to the General Counsel position at the earliest opportunity and will disclose the appointment as soon as it occurs.

The Board has now appointed Alzubair Al Mahri as an interim Board Secretary. Alzubair is currently a senior specialist in enterprise governance and risk at OQ Base Industries (SFZ) SAOG. He holds a Bachelor's degree in Politics, Philosophy, Economics & Law with distinction from the University of Arizona. Before he joined OQ Group, Alzubair worked in the management consultancy industry.

استقالة المستشار العام بالإنابة وأمينة سر مجلس الإدارة (أميمة الوهيبية)

تعلن أوكيو للصناعات الأساسية (المنطقة الحرة بصلالة) ش.م.ع.ع ("الشركة") عن استقالة الفاضلة أميمة بنت عمر الوهيبية من منصبها كمستشار عام بالإنابة وأمينة سر مجلس الإدارة، وذلك لأسباب شخصية. على أن يكون آخر يوم عمل لها بتاريخ 12 ستمبر 2025.

نتقدم الشركة بجزيل الشكر والتقدير للفاضلة/ أميمة الوهيبية، على جهودها المخلصة وعطائها المثمر خلال فترة عملها، والتي كان لها بالغ الأثر في تحقيق الأهداف وتعزيز بيئة العمل. كما نتمنى لها دوام النجاح والتوفيق في مسيرتها المستقبلية.

سوف تقوم الشركة بالبدء بإجراءات تعيين البديل المناسب لمنصب المستشار العام في أقرب فرصة وسيتم الإفصاح عن هذا التعيين فور حدوثه.

في المقابل، تم تعيين الفاضل/ الزبير المهري كأمين سر لمجلس إدارة الشركة بصفة مؤقتة. الزبير يعمل حاليا كأخصائي حوكمة وإدارة مخاطر في شركة أوكيو للصناعات الأساسية (المنطقة الحرة بصلالة) ش.م.ع.ع. يحمل الزبير شهادة البكالوريوس بدرجة امتياز في السياسة، الفلسفة، الاقتصاد والقانون من جامعة أريزونا، قبل انضمامه إلى مجموعة أوكيو عمل الزبير في قطاع الاستشارات الإدارية.

فَ لَكُونِهِ مِنْ الْعَامِ وَفِي

خ<mark>الد بن خلفان العاصمي</mark> الرئيس التنفيذي Khalid Khalfan Al Asmi Chief Executive Officer